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Notitie  : 3VERAS-DUU.V                                                             Van :  Edwin Zoontjes 

Voor  : deelnemers brancheinitiatief CO2 Prestatieladder         Datum :  5-5-2023 

Betreft  : verslag bijeenkomst 17 april 2023 op locatie van Vissers te Oosterhout (Br.)  

 

Aanwezig zijn: 

 

Aanwezig zijn vertegenwoordigers van Roseboom Ede, ADEX, , Lagemaat, Sagro, Sinke, Laarakkers, 

Hooijer, Sloopwerken Limburg, Vink, Bork, Van Dalen, RGS, Revoort, DDM, Van Groningen, Heezen / 

Vissers, Dusseldorp en het VERAS secretariaat (John van Herk en Edwin Zoontjes). 

 

Afwezig zijn gemeld:  

Vertegenwoordigers van de bedrijven: ReKo Raalte, CA de Groot, Gubbels en GP Groot. 

------------------------------------- 

 

1 OPENING 

Edwin Zoontjes opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. Vanwege de vele 

nieuwe gezichten wordt een kennismakingsronde gedaan. Naast een presentatie door de 

gastlocatie Vissers zijn er ook presentaties van Stichting OPEN en SGS. De presentaties van 

respectievelijk Esther Musch en Kees Faes zijn aan dit verslag gehecht. 

Edwin geeft het woord aan Erik Jan Demming die namens de gastheer Vissers / Heezen een 

toelichting geeft op het bedrijf, de ontwikkelingen en de maatregelen om de emissies te 

reduceren bij de sloopprocessen. Zij zijn ook betrokken bij Insert en maken 

gebouwenpaspoorten t.b.v. projecten. Collega Nicky Westerburger van 

Tweedehandsbouwmaterialen.nl (bedrijfsonderdeel van Heezen Groep) vertelt over hun 

activiteiten op de locatie. Zij ziet een trend dat er minder keuringseisen worden gesteld aan  

materialen. Er is bijv. structurele afzet van gipsplaten bij afbouwers. Zij hebben veel 

particulieren als afzetkanaal. 

 

Vervolgens krijgt Esther Musch namens Stichting OPEN het woord. Hun doelstelling ligt op 

65% inzameling terwijl dat nu op 48% ligt. Vooral bij de sloopaannemers liggen de kansen. Er 

wordt een vergoeding gegeven op diverse afgedankte elektrische apparatuur / installaties van 

de MRF waarde vermeerderd met een tarief € 150,00 per ton. Dan dient wel aangeboden te 

worden via Wecycle en de erkende metaalrecyclingverwerkers. 

Stichting OPEN kan een CO2 certificaat leveren op grote sloopprojecten, dat is interessant 

voor dit brancheinitiatief. Momenteel heeft Stichting OPEN 200 kton CO2 vermeden door de 

recycling. Een aantal leden werkt al samen met de stichting. 

 

Daarna krijgt Kees Faes van SGS het woord. Hij vertelt over het nut van stoffeninventarisaties 

t.b.v. CO2 emissiereductie en toont als voorbeeld enkele rekenmodellen. Wat we ook zien is 

dat met hergebruik veel meer wordt bespaard kan worden dan met transport. 

Besparing van CO2 per gebouw is genuanceerd, het is nooit 100% want afhankelijk van de 

afschrijvingen (looptijd) van een gebouw. Kees legt nog de NMD bepalingsmethode uit. Edwin 

licht nog toe dat VERAS ook een initiatief heeft om 3 productkaarten in de NMD database te 

krijgen. Dit zijn in eerste instantie LCA berekeningen en het gaat dan om houten deuren, 

tussenwanden en houten vloerdelen. De commissie milieu en duurzaamheid begeleidt dit. 

http://www.sloopaannemers.nl/
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Edwin dankt alle presentatoren en de presentaties worden gedeeld. 

 

2 VERSLAG VORIGE BIJEENKOMST 

 Het verslag van de vorige bijeenkomst op 10 oktober jl. bij Laarakkers is akkoord bevonden 

door de leden. 

  

3 VERAS CO2 BRANCHEINITIATIEF 

Het doel van dit VERAS brancheinitiatief is om te komen tot een ‘sloopspecifieke’ 

maatregelenlijst, gerelateerd aan de verschillende sloop(deel)processen. Voor het branche-

initiatief CO2 Prestatieladder dus een uitgelezen kans dit op te pakken en uit te werken. Naast 

dat het ontwikkelen van een dergelijke lijst invulling kan geven aan eisen uit de CO2 ladder 

(3.D.1), kan een dergelijke lijst ook behulpzaam zijn bij het selecteren van bedrijfsspecifieke 

CO2 reductiemaatregelen of bij het opstellen en bepalen van CO2 reducties bij 

aanbestedingen waarbij CO2 certificering een vereiste is. 

 

Tijdens de vorige twee vergaderingen is hard gewerkt door de leden in werkgroepjes om idee 

te verzamelen, uit te wisselen en op te halen. Deze zijn telkens plenair gedeeld en het 

secretariaat heeft een notitie gemaakt om te komen tot een concrete set van maatregelen. 

 

Deze zijn weergegeven in bijgevoegde notitie. Alle drie de sloopfases komen aan bod, echter 

voor deze vergadering ligt de focus op de voorsloop en planning (fase 1) en de afzet (fase 3) – 

zie ook de sprekers eerder tijdens deze bijeenkomst. Uiteraard staat ook de sloopfase 

genoemd. 

 

Ter vergadering bespreken we de notitie aan de hand van onderstaande vragen: 

 

- Wat vinden de leden van de voorgestelde maatregelen? 

- Wat missen we nog aan maatregelen in het overzicht? 

- Welke acties zijn nodig aan de hand van de geel gemarkeerde vragen in de tekst van 

de notitie? 

- Wat is het vervolg? 

 

Edwin licht toe dat tijdens de Bouwbeurs op 8 februari jl. op het circulair trefpunt van de 

VERAS stand een sessie is geweest aangaande de maatregelennotitie. Enkele toevoegingen 

zijn gedaan en zichtbaar gemarkeerd. 

 

Roelof Post van Bork voegt toe er een kansenkaart is voor opdrachtgevers waar zij gebruik 

van maken. Het gaat om een stoffeninventarisatie t.b.v. nieuwbouw. Deze kan worden 

toegevoegd aan de maatregelennotitie. Roelof stuurt informatie op. Enkele andere leden 

herkennen dit. 

Ook bij Insert wordt hierover nagedacht. Gezocht wordt naar aansluiting van vraag en aanbod. 

Vanaf een bepaald jaartal durven partijen wel keurmerken en garanties te geven. 
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Stilgestaan wordt ook bij het materieel. Elektrisch is nog niet heel populair vanwege hoge 

investeringen en lange levertijden. Het laatste geldt ook voor conventioneel materieel. Er komt 

wel steeds meer een prikkel aangezien steeds meer binnensteden zero-emissie worden. Aan 

waterstof zitten ook haken en ogen aan. 

DDM kan hierover een link sturen naar een voorlichtingsmeeting aangaande SSEB 

(subsidieregeling schoon en emissieloos bouwen). 

 

4 STAND VAN ZAKEN BIJ DE DEELNEMERS 

 Door gebrek aan tijd wordt het “rondje langs de velden”, een volgende keer gedaan. 

  

5 AFSPRAKEN, DATUM EN LOCATIE VOLGENDE KEER 

Jaap Blom van Sagro gaat kijken of hun locatie geschikt is voor de volgende bijeenkomst in 

oktober. Dit wordt met de nieuwe datum gecommuniceerd via de e-mail. 

 

6 RONDVRAAG EN SLUITING 

Verder niets meer aan de orde zijnde, sluit Edwin Zoontjes de vergadering en wenst iedereen 

een goede thuisreis. 

 

Na afloop vindt er nog een rondleiding plaats op de locatie van Vissers / 

2ehandsbouwmaterialen.nl te Oosterhout. 
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